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استاندار آذربایجان شرقی:

پیگیری مشکل اراضی فاز ۲ خاوران در اولویت است/ در آینده خبرهای خوبی خواهید شنید

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه از نخستین روزهای آغاز فعالیتم پیگیر حل مشکل اراضی فاز ۲ خاوران بوده ام،

گفت: در آینده خبرهای خوبی در این باره خواهید شنید.

به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، بهرام سرمست در جلسه شورای مسکن استان افزود: از اولین روز شروع کارم در استان این موضوع را دنبال و از شورای عالی

معماری و شهرسازی کشور حل آن را پیگیری کرده ام.

وی اضافه کرد: گره هایی در ارتباط با این موضوع وجود دارد که مقرر شده در آن ها تجدید نظر شود و در این خصوص پیگیری هایی از طرف شورای برنامه ریزی استان در حال

انجام است.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه همه دستگاه های استان در موضوع اراضی فاز ۲ خاوران پای کار آمده اند و بین نهادهای اجرایی و نظارتی برای حل آن اتفاق نظر وجود

دارد، تاکید کرد: شهروندان عزیز مطمئن باشند موضوع به طور جدی دنبال می شود و انشاالله در آینده اخبار خوبی خواهند شنید.

وی با تاکید بر لزوم تسریع در اجرای پروژه های مسکن، افزود: باید از ظرفیت مولدسازی و همچنین پساب فاضلاب شهری و صنعتی برای استفاده در پروژه های ساخت مسکن

استفاده شود.

سرمست با اشاره به برنامه ساخت مسکن کارگری در استان گفت: کارهای مطالعاتی ساخت مسکن کارگری در جوار شهرک های صنعتی به ویژه شهرک صنعتی شهید سلیمی با

همکاری بخش خصوصی انجام می شود.

وی بر لزوم هماهنگی بین دستگاه های استان در حوزه مسکن تاکید کرد و گفت: معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری پیگیر موضوع و ناظر بر این امر است.

سرمست تاکید کرد: فرمانداران در شهرستان ها برای هماهنگی بین دستگاه های اجرایی، شورای مسکن را تشکیل دهند.
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